
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 24
Staré Hodolany a Bělidla

Č. 11 / 2024 06. 11. 2024 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: akad. soch. Lubič Martin, Ing. Reichová Dagmar, Švancarová Iveta, Losert Svatopluk, Ing.
arch. Schneider Otto, Hloužek Petr, Mgr. Přerovský Martin

Omluveni: Ing. Stankuš Miloslav, Gottwald Jan, Mgr. Grepl Jan, Mgr. Hájková Radka, BCBA

Hosté: Tomáš Arnošt, MPO
Jiří Navrátil, Táborská ulice

Z celkového počtu 11 členů se zúčastnilo 7, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů
Pan Jiří Navrátil z Táborské ulice přišel ve věci problematického parkování v naší městské části, konkrétně v
blízkosti nádražního podchodu. Parkují zde auta mnohdy týdny, jejich množství často znemožňují projít z
chodníků na silnici, což komplikuje život zvláště seniorům. Je nespokojen, že město nečiní opatření, aby
občané, kteří v místě žijí, mohli parkovat svá vozidla v blízkosti svého bydliště.
Informovali jsme jej, že město připravuje novou parkovací politiku a jedním ze zásadních navrhovaných opatření
je rozšíření stávajících zón. Vedle stávající pěší zóny (zóna A) a placené zóny v historickém centru (zóna B) tak
nově budou zřízeny také zóny C pro širší centrum, což se týká i naší městské části (C8).
V lednu tohoto roku vedení města rozhodlo, že zóny C spustí, až na to bude město technicky připravené. Naše
oblast by se placeného parkování měla dočkat nejdříve v roce 2025.
Domluvili jsme se, že budeme po městě požadovat co nejrychlejší zavedení zóny v naší městské části (C8).
Nejlépe společně s městskou částí Nové Hodolany (C7) Například formou "pilotního projektu".
Problematiku vstupu do vozovky přes bariéru zaparkovaných aut v místě vstupů k domům, umožňujícím
například seniorům nasednutí do sanitky, navrhujeme řešit formou vodorovného značení. Obracíme se na
občany, aby nám dali podněty, na kterých místech by toto považovali za vhodné.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Kontejner na kov - Předáno

Starší požadavky

Zápis č. 5/2024 ze dne 15. 05. 2024: Oprava vozovky na Hodolanské ulici - Předáno
Zápis č. 5/2024 ze dne 15. 05. 2024: Zklidnění dopravy na ulici Za Humny - Před uzavřením
Zápis č. 5/2024 ze dne 15. 05. 2024: Prověření situace likvidace komunálního a tříděného odpadu na ulici
Mačákově. - Předáno
Zápis č. 8/2024 ze dne 07. 08. 2024: Úprava dopravního značení Rolsberkská - Předáno
Zápis č. 8/2024 ze dne 07. 08. 2024: Znečišťování cyklostezky pod mostem ulice Hodolanská - Před uzavřením
Zápis č. 8/2024 ze dne 07. 08. 2024: Problematické kontejnery na staré oděvy na ulici Táborská. - Předáno
Zápis č. 8/2024 ze dne 07. 08. 2024: Libušina - kontrola provedení dešťových vpustí - Před uzavřením
Zápis č. 8/2024 ze dne 07. 08. 2024: Odstranění uschlého stromu na ulici Bystrovanské - Předáno
Zápis č. 9/2024 ze dne 04. 09. 2024: Čištění (vypletí) chodníků, oprava chodníku ke hřbitovu - Před uzavřením



5 Projednávané záležitosti

5.1 Název nové ulice
Byli jsme požádáni, abychom navrhli název nově vznikající ulice, která je dopravně napojena na ulici U
Panelárny. Jedná se novostavby 16 rodinných domů v k.ú. Chválkovice (parc. č. 670/8 a 680/4), ale lokalita se
nachází blízko Bělidel. Proto jsme oslovili občany z této části, na které máme e-mailový kontakt, zda by
nenavrhli nějaký název. Sešlo se několik návrhů a komise jednohlasně vybrala neutrální název "Šikmá".

5.2 Požadavek na opravy komunikací
Bylo nutno do 31. 10. formulovat požadavek na opravy komunikací z rozpočtu odboru dopravy, který druhým
rokem disponuje částkou 4.050.000,- Kč na sedm ,,velkých akcí", doporučených KMČ a přesahujících jejich
rozpočet.
Zopakovali jsme loňský požadavek na opravu chodníku na ulici Klimeckého / Šafaříkova, od křížení s ulicí
Farského, po křížení s ulicí Purkyňova, na straně sportovního areálu. Nově jsme požádali o opravu chodníku,
případně i jeho zúžení, na ulici Purkyňova, od křížení s ulicí Fügnerova, po křížení s ulicí Příčná.
Mezi tím se podařilo zahájit první z požadovaných oprav a bude tedy provedena letos. 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Vyjádření k S-SMOL/157942/2022/OMAJ/Peň
Prodej části pozemku parc. č. 46/2 ostatní plocha o výměře cca 225 m2 v k. ú. Hodolany, obec Olomouc.

Usnesení:
Komise doporučuje prodej pozemku ve vlastnictví města.
Předmětný  pozemek se  nachází ve dvorním traktu ulic Hodolanská, Farského a Starého. Vlastník objektu č.p.
43, žádá o prodej části pozemku o výměře 225 m2 za účelem zajištění přístupu a oprav této stavby. Předmětná
část pozemku je nyní propachtovaná vlastníkům sousedního pozemku (Farského 8). Odbor kancelář architekta
města prodej doporučil. 

Komise souhlasí
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

7 Nové požadavky

1 Požadavek na co nejrychlejší zavedení parkovacích zón C7 a C8

Požadujeme co nejrychlejší zavedení parkovací zóny v naší městské části (C8), nejlépe společně s městskou
částí Nové Hodolany (C7), například formou "pilotního projektu". 

Neuspokojivá situace s parkováním je zvláště v okolí vyústění podchodu pod nádražím. V blízkých ulicích jsou
dlouhodobě odstavována auta, parkují zde lidé cestující dále vlakem a dojíždějící za prací do města. Zde
bydlícím občanům to ztěžuje zaparkování vlastních vozů.

8 Obecné informace

8.1 Hlášení závad
Upozorňujeme občany, že drobné závady týkající se nepořádku, osvětlení, či drobných závad je v rámci
urychlení řešení vhodné hlásit přímo na:
Webové stránky TSMO https://www.tsmo.cz/hlaseni-zavad/
Speciální stránka města https://hlaseni.olomouc.eu
Mobilní aplikace města "Moje Olomouc"
https://play.google.com/store/apps/details?id=eu.olomouc.app&hl=cs&pli=1
V případě výskytu zápachu volat 731 405 265, havarijní službu České inspekce životního prostředí.

8.2 Ukončení komise
Předseda ukončil jednání v 19.02 hod.
Příští jednání KMČ se bude mimořádně konat ve středu 4. prosince 2024 od 17.30 v salonku  Hostince Na
Blajchu, Bendlova 21/4, Olomouc



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 11 / 2024

Datum schválení zápisu: 13. 11. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
akad. soch. Lubič Martin

Zapsal/a:
akad. soch. Lubič Martin

Ověřil/a:
Ing. Stankuš Miloslav


